
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Opening van de Algemene Vergadering 

De voorzitter verwelkomt de leden en bedankt iedereen voor hun aanwezigheid. Hij 

bedankt MC Lille omdat ze opnieuw bereid waren om de Algemene Vergadering in de 

kantine te ontvangen.  

2. Nazicht van de samenstelling van de Algemene Vergadering 

145 van de 184 stemmen zijn vertegenwoordigd. Dit betekent dat het vereiste quorum om 

een geldige Algemene Vergadering te houden aanwezig is.  

3. Goedkeuring van het verslag van de Algemene Vergadering 2021 van 29 maart 2022 

Het verslag van de Algemene Vergadering 2022 wordt unaniem goedgekeurd.  

4. Aanvaarding ontslag bestuurder 

Eddy Houtmeyers heeft zijn ontslag als bestuurder ingediend. De Algemene Vergadering 
aanvaardt zijn ontslag. 

5. Schrapping/uitsluiting werkende leden 

Op vraag van de club Masters of Minibike wordt hun verzoek tot schrapping als lid van 
Motorsport Vlaanderen voorgedragen. De Algemene vergadering gaat unaniem akkoord 
met de schrapping van Masters of Minibike.  

 

Algemene Vergadering 2022 

Plaats: MX circuit Lille 

Datum: 28/03/2023 

Deelnemende werkende leden: KAMC Herentals, KMC Mol,  KAMV Mortsel, AMC 

Wuustwezel, Grensland Enduroclub, MC Lille, MTC Toervrienden, MTC Amigo’s, AMC 

De Toekomst Dworp, KAMC Koersel, MTC Wellen, MC Maasland Neeroeteren, Hoeselt 

Motoclub, MC Lotusmotoren Bilzen, Speedwayclub Helzold,  Maasland Motorsport 

Events, VLM, MC Scheldeland, AMC Gijverinkhove, KMAC Menen, KV Ostend MS, 

KAMC Eendracht Torhout, AMC Hoppeland Poperinge, AMSC Leieland Wervik,  MTC 

Zedelgem,  MTC Vrijbos en LJL MX-Team 

Afwezige werkende leden: Hagelandse Motorcross club, AMC Evergem, BMW MC 

Vlaanderen, MTC 13, Kart-Bike, MC Mikkola, Motorsport Aalst, MTC Vlaanderen, MTC 

Yells Army, Racing Center Events, Tigris Pantera, Rock ’n Ride, Trial Maaskant, Trial 

Sport Club Lichtervelde, Vespa Club Oostende, Enduro Sport, Terlamen/Circuit Zolder, 

AMC Westhoekbikers, GP Flanders en Masters of Minibike 



Club Kart-bike heeft na herhaaldelijk verzoek, het jaarlijks lidgeld aan de federatie niet 
voldaan. Om deze reden draagt de raad van bestuur deze club ter schrapping voor. 
De algemene vergadering gaat unaniem akkoord met de uitsluiting van Kart-bike. 
 
6. Goedkeuring van het jaarverslag 2022 van de Raad van Bestuur 

Voor het eerst sedert de Coronapandemie hebben we terug een “normaal” sportseizoen 
kunnen afwerken. Alle sporters konden terug naar hartenlust hun favoriete discipline 
uitvoeren en dit zowel in menig kampioenschappen. 
Hierdoor steeg het ledenaantal teug naar een nieuw record, met name naar 2.668 leden 
(subsidieerbare en niet-subsidieerbare leden).  Ten opzichte van 2022 is dit een groei met 
11,58%. In 2023 hadden we 308 vrouwelijke leden.  
In 2022 hebben we de clubs blijven steunen door het toekennen van een subsidie 
afhankelijk van het aantal leden die ze bijbrengen aan de federatie. Clubs blijven een 
belangrijk gegeven voor de federatie. We zullen hen trachten op alle manieren te blijven 
bijstaan. Iedere club is belangrijk en door goed samen te werken kunnen we als federatie 
steeds beter functioneren. 
“MX for Kids”, ons innoverend jeugdproject ging zijn 3de jaargang in. We hadden 789 
deelnames waarvan 370 unieke inschrijvingen. Hiervan zijn er iets meer dan 10% meisjes 
die de vormingen gevolgd hebben. Dit project toont dat de jeugd zich toch aangetrokken 
voelt tot de motorsport, met name de MX. Het grote succes van dit project is toe te 
schrijven aan de laagdrempeligheid van het inschrijvingsgeld, maar ook aan de kwaliteit 
van de lesgevers en het topmateriaal waarmee we werken. Naar de toekomst toe zouden 
we ons nog meer moeten inzetten op andere jeugdprojecten in disciplines als wegrace, 
trial, … 
Doordat we erkend en gesubsidieerd zijn door Sport Vlaanderen, dienen we ons aan vele 
verplichtingen en rapporteringen te houden en wordt de lat steeds hoog gelegd. Naar de 
toekomst toe zullen we ons nog meer inzetten zodat we piloten en zeker organisatoren 
kunnen steunen om onze disciplines naar de buitenwereld nog meer te promoten. 
Ik wil de Raad van Bestuur bedanken voor hun inzet en hopelijk kunnen we samen nog 
meer zaken verwezenlijken naar de toekomst. Zoals elk jaar wil ik onze medewerkers Dirk, 
Els, Dries & Matthias, die dagdagelijks bezig zijn om de federatie nog verder te laten 
ontplooien zodat we nog meer in “the picture” komen met positieve resultaten, nieuwe 
projecten, boekhouding,….  bedanken voor hun inzet. 
Ik wil alle clubs bedanken voor het vertrouwen in de federatie en weet dat we alleen maar 
door samen te werken kunnen groeien en hierdoor een betere toekomst kunnen bekomen 
voor onze disciplines. 
 
De vernieuwde Raad van bestuur bestaat uit Kurt Vanborm (voorzitter), Octaaf Goeman 
(ondervoorzitter), Patrik Rietjens (secretaris-generaal), Stefan Alloing (schatbewaarder) en 
de leden Freddy Chalmet, Jacky Soors, Luc Van Belle, Jef Leyssen, Koen Bruynseels en 
Caroline Piette. 
 
Na een ledengroei in 2021 van 47%, kennen we in 2022 een groei van 11,6%. Motorsport 
Vlaanderen heeft 2476 gesubsidieerde leden op een totaal van 2668 leden. Het aantal 
vrouwen blijft quasi evenveel als in 2021. Van het aantal sporters blijken in 2022 meer dan 
40% jonger dan 30 jaar. We stellen vast dat er in 2022 meer competitieve leden en minder 
recreatieve leden zijn. Tendensen zijn daling voor recreatief motorrijden, motorcross 
(competitie + trainingsvergunningen) blijven groeien maar de grootste groei merken we in 
Enduro en trial. 
Specifiek voor Mxforkids blijft het team groeien (meer trainers, meer technische en 
administratieve medewerkers). Het aantal unieke deelnemers nam toe, het aantal 



deelnames is gedaald dit is het gevolg doordat er meer elektrische dagen werden 
georganiseerd en meer promodagen. De kosten van het project Mxforkids bedragen 
106.186,41 euro; terwijl we als inkomsten 39.527,51 hebben ontvangen. In voormelde 
bedragen is de subsidie niet inbegrepen. In 2023 zullen we de kosten kunnen verminderen 
door een partnership met KTM en voorzien we een verhoging van de deelnameprijs van 55 
naar 69 euro.   
 
Niemand heeft opmerkingen dus het jaarverslag 2022 van de Raad van Bestuur wordt 
unaniem goedgekeurd.  
 
7. Verslag van de auditcommissie  

De nieuwe schatbewaarder, Stefan Alloing leest het verslag van de auditcommissie voor.  

Op dinsdag 21 maart 2023 hebben we in het bijzijn van Dhr. Dirk Vrijelinck en Dhr. Laurent 

Delbroek onze taak als rekeningnaziener vervuld. 

Bevindingen: 
1/ Uit de resultatenrekening werden een aantal rekeningen in detail bekeken: 
De voorgelegde documenten werden correct geboekt. De rekeningen geven een correct 
beeld. 
2/ De saldi van de financiële rekeningen komen overeen met de 
balansgegevens. 
3/ Controle openstaande klanten en openstaande leveranciers. 
4/ Afschrijvingstabel werd nagekeken. 
5/ De subsidies werden nagekeken en vergeleken met vorig jaar. Momenteel werd het 
ontvangen voorschot van een innovatiesubsidie nog niet opgenomen in de ontvangsten, 
omdat er nog geen raming werd verkregen van de subsidie. We kiezen er toch voor om dit 
voorschot al op te nemen in het resultaat, aangezien dit anders een verkeerd beeld geeft 
van de cijfers. 
Conclusie: de resultatenrekening en de balans geven een correct beeld van de situatie 

Motorsport Vlaanderen en mogen goedgekeurd worden door de Algemene Vergadering. 

We houden eraan Dhr. Vrijelink en Dhr. Delbroek te danken voor de medewerking. 

Ondertekend door Sarah Ronsyn (boekhoudkantoor), Laurent Delbroek en Dirk Vrijelinck, 
 de auditcommissie. 

De Algemene Vergadering keurt het verslag van de auditcommissie unaniem goed. 
 
8. Goedkeuring van de rekeningen en balans 2021 – ontheffing van de bestuurders 

De rekening en balans werden ter plaatse verdeeld. De schatbewaarder geeft een 

toelichting over de balans en rekeningen.  

De balans wordt besproken aan de hand van een vereenvoudigd excell model. 

U heeft een aantal documenten ontvangen bij aankomst: 
- Balans = document 9 bladzijden. Resultaat (winst of verlies) vindt u onder de streep 

op blad 3 (totaal van klasserekeningen 5). 
- Een balans in Excel vorm > wat deze beter leesbaar maakt terwijl er uitleg over 

gegeven wordt 
Luik 2 (de analytische vorm van de boekhouding) is een zodanig groot Excel document 
dat dit zal worden toegelicht terwijl het wordt geprojecteerd. 



BALANS 
De balans bestaat uit ACTIVA en PASSIVA. Beiden zijn wat bedrag betreft gelijk aan 
elkaar. 
BESPREKING ACTIEF: 
De eerste rubriek is vaste activa. 
Het totaal van de vaste activa bedraagt 39834,68 € 
Het vast actief bestaat uit alle investeringen die we gedaan hebben in de rubrieken 
Machines en uitrustingen, meubilair en motoren. 
In onze vzw boeken we op een investering indien de waarde van het aangekochte goed 
hoger is dan 1000 euro. 
Het bovenste bedrag in de verschillende rubrieken (bv technologisch materiaal) is de 
aanschafwaarde van de goederen. 
Het vak eronder is de afschrijving. 
Vast activa 39846,20 euro betekent  
Dat alle aangekochte goederen, met een waarde boven de 1000 €, nog in de vzw 
aanwezig, na afschrijving, een totale waarde hebben van 39846,20 € 
De waarderingsregels voor afschrijving in onze vzw zijn: 
- Meubilair: 10% (op 10 jaar) 
- Technologisch materiaal 20% (op 5 jaar) 
- Motoren 33% (op 3 jaar) 
De 2° rubriek zijn de Vlottende activa  
De vlottende activa bestaan uit de vorderingen minder dan 1 jaar. 
In onze Excel balans hebben we de vorderingen verdeeld in  

• Vorderingen klanten 

• Overige vorderingen   

• Vorderingen btw 

• Overlopende kosten 

• Toe te rekenen opbrengsten. 
Vorderingen klanten.  
Dat betekent dat er in 2022 voor 18867,34 euro verkoop facturen geboekt zijn, die op 31 
december 2022 nog niet betaald waren. 
Het is een normale situatie omdat dit allemaal verkopen zijn, geboekt eind december.  
De verkopen zijn op 2 na betaald in de 1° helft van januari. 
De 2 verkopen die niet betaald zijn, zijn de lidgelden van 2 clubs die tijdens deze AV op 
de agenda staan om geschrapt te als werkend lid. 
Vorderingen BTW 
Wat BTW betreft. Bij iedere aankoop die we boeken wordt er BTW gerecupereerd. Dat is 
geld dat we van de BTW moeten terugkrijgen. Op 31 december 2022 was dit bedrag 
16575,12 euro. 
Overige vorderingen gaan we eenvoudig houden. Het zijn vorderingen die te maken 
hebben met subsidies, RSZ en bedrijfsvoorheffing. 
Overlopende kosten:  
Zijn kosten geboekt in 2022 maar welke thuishoren in boekjaar 2023 
Toe te rekenen opbrengsten: 
Zijn opbrengsten geboekt in 2023, die thuishoren in boekjaar 2022 
Het 2° deel van de van de vlottende activa = inventaris handelsgoederen. 
Dit zijn de goederen in de webwinkel 
Via de webwinkel verkopen we onder andere milieumatten, rugzakken, petjes, enz… 
De waarde van alle op 31 december niet verkochte items is 6978,56 euro. 
Het laatste deel van de van activa zijn de liquide middelen. 



Dat is de som van alle bedragen die op 31 december op de verschillende bankrekeningen 
staan + de 2 kassa’s die er in de vereniging zijn: 
- De centrale kas 
- De kas evenementen 
Dit is een bedrag van 329.967,94€ 

 
BESPREKING PASSIVA 
Passiva bestaat uit  

• Kapitaal 

• Resultaat (winst of verlies) 

• Overlopende rekeningen 

• Financiële schulden 
 

Kapitaal: 
Bestaat uit het start kapitaal (anno 2000) en een bestemd fonds 
Een bestemd fonds is een fonds dat men aanlegt om aan een welbepaald doel te 
besteden. 
In onze VZW is het bestemd fonds BA VERZEKERINGEN opgericht met het doel de 
verliezen van de BA verzekeringspremies te financieren. 
Onze organisatoren motorcross betalen ongeveer 600 euro per wedstrijd minder premie, 
dan de premie die de federatie betaalt aan de verzekering.  
Gedurende het jaar worden volgende inkomsten geboekt: 
- 15 € via een volwassen rijder 
- 10 € via een jeugdrijder 
Bij iedere wedstrijd waar geen BA-ongeval gebeurd ontvangen we een bedrag = 10% van 
de premie. 
Het is moeilijk om uit te leggen hoe zo’n fonds boekhoudkundig werkt. 
Het komt erop neer dat, op het einde van het jaar, we in het fonds beschikken over een 
bedrag gelijk aan de som van vermelde inkomsten. Daarna worden de uitgaven besteed 
= al de extra premie’s die de federatie heeft betaald. 
Na besteding zien we dat er op 31 december 4001,02 € in het fonds zit. 
Het kapitaal is dus startkapitaal + fonds = 53089,20 €. 

 
RESULTAAT 2022. 
In ons geval Winst. 
De overgedragen winst is de winst die we sinds de oprichting hebben gerealiseerd. 
Namelijk 292199,85 € (t.o.v. het geplaatst kapitaal 49088,18 €)  
De winst van het boekjaar is 22796,98 €. 
Die winst gaan we nu bekijken t.o.v. de begroting.  
In de begroting was er 24308,76 € verlies voorzien. De vzw heeft het dus 47105,74 € 
beter gedaan dan voorzien. 
Deze positieve vaststelling is bijna volledig toe te kennen aan: 
- Subsidie van de personeelskosten.  
- Een extra subsidie van VLAANDEREN (niet Sport Vlaanderen) in verband met de 

stijgende energiekosten. 
De loonkosten zelf zijn enorm gestegen door een indexering van 10%. Die stijging was 
niet voorzien in de begroting. 
Er was in de begroting wel een 3° fulltime personeelslid voorzien.  
We hebben ervaren in 2022 dat het 3° personeelslid absoluut noodzakelijk is. 
Het goede nieuws is dat Vlaanderen, tot 30 juni 2023, ons 3° personeelslid voor 75% 
subsidieert. 



Andere kosten en inkomsten waren zowat gelijk aan de begroting. 
Alle subsidies zijn hoger dan voor 2022 begroot. 
Overlopende rekeningen:  
Er waren al voor 39634,02 € vergunningen geboekt in 2022. 
Dat zijn vergunningen voor 2023 en lopen dus over naar het boekjaar 2023. 
Toe te rekenen kosten:  
Dat zijn kosten geboekt in 2023 maar die toegekend zijn geworden aan het Boekjaar 
2022 

 
De Algemene Vergadering keurt de balans en rekening unaniem goed.  

De Algemene Vergadering geeft aan de bestuurders kwijting voor hun beheer voor het jaar 

2022. 

9. Goedkeuring beleidsplan en de begroting van het dienstjaar 2022 - Luik 1 & 2 (2021-
2024) 

De schatbewaarder geeft een toelichting over het beleidsplan. 

Volgend punt op de agenda = DE BEGROTING. 
De begroting bekijken we via Luik 2. Ter info: Luik 2 is de financiële vertaling van het 
beleidsplan > Luik 1 
Luik 2 is ter zelfder tijd het resultaat 2022 en de begroting 2023. 
Luik 2 bestaat uit 2 delen:  
- Een deel die alles te maken heeft met het beleidsplan (blauw gedeelte).  
- Een deel die te maken heeft met vaste kosten en vaste inkomsten (grijs gedeelte). 
Hoe zijn de kosten en inkomsten gelinkt aan het beleidsplan? 
In het beleidsplan staan er strategische doelstellingen > om deze te kunnen realiseren 
zijn er operationele doelstellingen nodig > Iedere operationele doelstelling bestaat uit 
een actie. 
De inkomsten worden dan gelinkt aan de acties volgens een analytisch plan uit de 
boekhouding. 
Alle inkomsten en onkosten (inclusief de vaste onkosten) geven dan het RESULTAAT.  
Het resultaat 2022 zijn de 2 eerste kolommen in het groen. 
Het resultaat komt uiteraard op analytische manier overeen met wat we op de Excel 
balans hebben besproken  

 
Een kolom verder zien we de begroting. (Ook in het groen) 
Daar zien we rode cijfers. 
Bij de begroting hebben we de kosten gebudgetteerd gelijk aan deze gemaakt in 2022. 
De personeelskosten zijn flink hoger ingeschat > drie volledige personeelsleden aan het 
hoge tarief na de indexaties.  
Deze schatting is pessimistisch want ons derde personeelslid wordt nog 6 maanden 
gesubsidieerd. 
De inkomsten zijn gebudgetteerd.  
Wat organisaties en vergunningen betreft: identiek gebudgetteerd als in 2022. 
We zien een lichte groei in de vergunningen > Waarschijnlijk hebben we hier iets lager 
gebudgetteerd dan wat het in realiteit zal worden. 

 
MX For kids is een prachtig initiatief. 
Jammer genoeg is het project, zonder subsidie, nog altijd verlieslatend. We hebben het 
verlies lager in geschat dan in 2022 omwille volgende punten: 



- Onze sponsoring voor het MX For kids project is momenteel laag maar we hopen de 
sponsoring te verbeteren, beter dan begroot. 

- We hebben de prijs voor de deelnemer verhoogd van 55 € naar 69 €. Deze prijs blijft 
echter laagdrempelig genoeg. 

- We hebben voor de tweede maal subsidie van de FIM bekomen. 
- Dit jaar is er een exclusiviteitsdeal met KTM:  

o KTM schenkt de motoren welke in bruikleen zijn sinds het 1°jaar. Deze 
motoren kunnen verkocht worden door ons 

o De nieuwe motoren krijgen we in bruikleen. 
o Verder ontvangen we een sponsoring van 5000 euro 

Deze maatregelen zorgen ervoor dat het verlies van het project zelf veel lager is. Daar is in  
het budget reeds rekening mee gehouden. 
Verder blijven we inkomsten zoeken in de recreatieve motorwereld. Daarover staat niks 
in het budget. Hier zit dus potentieel voor een beter resultaat. 
Tot slot:  
Het is nog niet 100 % zeker zijn dat er dit jaar subsidie moto mx For kids zal zijn.  
Er staat nul euro subsidie in het budget maar we kunnen ieder moment groen licht krijgen 
voor een nieuwe subsidie.  
Dan verandert het budget 2023 van VERLIES naar WINST. 
 
Er zijn geen verdere vragen, de Algemene vergadering keurt het beleidsplan/begroting   
unaniem goed. 
 
10.  Goed Bestuur 

Na heel wat inspanningen heeft de federatie al heel wat vooruitgang gemaakt inzake een 
professionele beleidsvoering. De evolutie op de score op deze code “Goed Bestuur” zijn 
hiervan het bewijs.  

Voor de parameters “transparantie”, en “democratie” hebben we reeds de maximaal 
haalbare score bereikt. Voor interne verantwoording zullen we nog een tandje moeten 
bijsteken. Met een totaalscore van 72,23 % zullen we in 2023 moeten proberen het iets 
beter te doen.  

Bewuste afwijkingen van de code omdat wij hieraan nooit zullen kunnen voldoen: 

- “2.4. De organisatie beperkt de mandaten van de leden van de RvB in de tijd en zorgt 

ervoor dat de maximale aaneengesloten zittingsperiode niet langer is dan 12 jaar” 

-> omdat er niet genoeg kandidaten zijn voor onze RvB, zullen wij bewust geen 

beperking voorzien van de tijd dat een persoon mag zetelen in de RvB.  

 

- “3.1. De afbakening van taken en bevoegdheden tussen de organen van de 

organisatie wordt vastgelegd in de statuten en het huishoudelijk reglement van de 

organisatie.” 

-> Aangezien onze federatie te klein is om met een manager, directeur e.d. te 

werken, wijken wij bewust af van deze taak. Er is reeds een document opgemaakt 

omtrent de verdeling van de taken tussen het personeel. Dit is een beetje onze 

invulling van deze indicator. Echter, op het moment van dit schrijven, is dit 

document nog niet gepubliceerd in ons HR. Dit zal zo snel mogelijk gebeuren om 

toch te voldoen aan deze indicator.  

-> Planning 2023: de publicatie in het huishoudelijk reglement zal pas gebeuren na 

de volgende bestuursvergadering.  



 

-  “3.4. De Raad van bestuur legt de aan de directie gedelegeerde taken, 

verantwoordelijkheden en bevoegdheden vast in het huishoudelijk reglement. Indien 

meerdere personen een directiefunctie bekleden dan maakt het reglement duidelijk 

hoe de taken, verantwoordelijkheden en bevoegdheden tussen de directieleden 

onderling verdeeld zijn.” 

-> Er is reeds een document opgemaakt omtrent de verdeling van de taken tussen 

het personeel. Dit is een beetje onze invulling van deze indicator. Echter, op het 

moment van dit schrijven, is dit document nog niet gepubliceerd in ons HR. Dit zal zo 

snel mogelijk gebeuren om toch te voldoen aan deze indicator.  

-> Planning 2023: de publicatie in het huishoudelijk reglement zal pas gebeuren na  

de volgende bestuursvergadering.   

 

- “3.6. De Algemene Vergadering geeft haar goedkeuring aan het door de Raad van 
 Bestuur voorgestelde meerjarenbeleid, met inbegrip van de missie en strategie, en de 
 lange termijn financiële planning.”  
  -- Aan 2 van de 3 deelindicatoren werd voldaan. Aan de middelste, in verband 
  met het jaarplan, werd niet voldaan. Wegens tijds- en personeelsgebrek om 
  hier een detail van op te maken, is dit niet gebeurd. Er wordt wel gewerkt met 
  het uitgebreide meerjarenplan, zelfs met een jaarplan, maar dit is niet zo 
  gedetailleerd en voldoende om dit voor te leggen aan de AV. Wanneer we als 
  federatie verder groeien, zullen we dit trachten te doen. Richting 2024 is het de 
  bedoeling om een mooie detailversie te maken en deze te laten goedkeuren. 

 
- “3.7 De organisatie heeft een onafhankelijk financieel of auditcomité dat door  de AV

 benoemd wordt. Het comité houdt toezicht op het financiële beleid en de financiële 
 informatie verstrekking van de organisatie.”  
  -- Aan 2 van de 3 deelindicatoren werd voldaan. Aan de derde, in verband met 
  het voorleggen van het slag aan de AV is niet tijdig voldaan, om dat het verslag 
  niet tijdig klaar geraakt was. 
 

- “3.10. De raad van bestuur stelt procedures inzake belangenconflicten vast die van 
 toepassing zijn op de leden van de raad van bestuur.”  
  -- We voldoen aan de indicatoren, enkel het woordje “register” staat niet 
  vermeld in de statuten. Dit passen we bewust niet aan omdat de kosten die we 
  moeten maken om de statuten aan te passen hoog oplopen en niet evenredig 
  zijn. 

 

Er zijn geen opmerkingen op het beleid inzake code Goed Bestuur en wordt unaniem 

goedgekeurd.  

 

11. Kennisgeving gedragscodes  

Gedragsregels draaien rond kernwaarden die wij als sportfederatie hoog in het vaandel 
dragen. Respect, integriteit, loyauteit en fair-play zijn uitermate belangrijk voor 
Motorsport Vlaanderen. 

Met de “Gedragscode voor bestuurders en medewerkers” wil de federatie duidelijk stellen 
welk gedrag het verwacht van de bestuurders. Dit betekent dat de persoon in kwestie kan 
uitgesloten worden uit de federatie en alle activiteiten georganiseerd door de federatie 
wanneer de persoon deze gedragsregels overtreedt. 



Met de “Gedragscode voor trainers en begeleiders” wil Motorsport Vlaanderen duidelijk 
stellen welk gedrag het verwacht van de trainers en begeleiders. De lichamelijke, 
psychische, sociale en seksuele integriteit van de sporter dient ten alle tijde gerespecteerd 
te worden. Elke overtreding van deze gedragscode, evenals elk misdrijf dat gepleegd 
wordt, kan tuchtrechtelijk gesanctioneerd worden. Dit betekent dat de persoon in kwestie 
kan uitgesloten worden van Motorsport Vlaanderen en alle activiteiten georganiseerd 
door Motorsport Vlaanderen. 

Er zijn geen opmerkingen op de gedragscodes. 

12.  Goedkeuring bestuursprofielen 

Het opstellen van profielen voor de Raad van Bestuur is essentieel om de juiste personen 
op de juiste posities te krijgen. Het aantrekken van passende profielen is onder 
voorbehoud van de kandidaturen welke ingediend worden op het secretariaat van 
Motorsport Vlaanderen. Met een realistisch, toch ambitieus plan, willen we door hulp van 
de juiste mensen een zo vlot mogelijk beleid voeren. 

Onze federatie staat voor grote uitdagingen. Naamsbekendheid, financiële afhankelijkheid 
en de negatieve perceptie van onze sporten zullen de grote thema’s zijn de komende jaren. 
De personen die een leidinggevende functie hebben dienen deze uitdagingen steeds in het 
achterhoofd te houden. Stilstaan is achteruit gaan, zeker in onze sector. Dit is de reden 
waarom we een doordacht en toekomstgericht beleid moeten voeren. Om dit in goede 
banen te leiden, hebben we aan de verschillende functies specifieke vaardigheden en 
competenties verbonden. Bij Motorsport Vlaanderen geloven we dat, met de juiste 
mensen op de juiste plaats, we het meest efficiënt kunnen werken aan de uitdagingen van 
de toekomst.  

De leidinggevende personen zijn lid van de federatie en dienen dus de motorsport in het 
hart te dragen. Men zal zetelen in het belang van de motorsport, met open-mind en met 
de wil om vooruit te gaan. De leden van de Raad van Bestuur hebben bij voorkeur een 
verschillende achtergrond en geschiedenis. Aangezien onze sport een groot aantal 
disciplines kent, welke zeer verscheiden zijn, is het belangrijk om mensen uit deze 
verschillende takken te hebben in de Raad van Bestuur.  

Per functie zijn er verschillende competenties en vaardigheden, welke we nodig hebben 
om de werking van de federatie te optimaliseren. De kandidaat-bestuursleden zullen 
getoetst worden aan deze profielen om zo te beslissen welke persoon het meest geschikt 
is voor welke functie. Met deze doordachte manier willen we de juiste personen 
aantrekken om de federatie te leiden. 

De voorgestelde bestuursprofielen worden door de Algemene Vergadering unaniem 
aanvaard! 

13. Interpellaties van de werkende leden 

Meerdere clubs evenals de federatie ondervinden veel problemen om een wijziging van 
statuten en/of wijziging van bestuur te laten publiceren in de Belgisch Staatsblad. Er wordt 
gevraagd om een stappenplan op de website van Motorsport Vlaanderen te voorzien 
waarin duidelijk uitgelegd welke documenten clubs moeten gebruiken en op welke manier 
deze moeten ingevuld worden.  

14. Sluiting van de Algemene Vergadering 

De voorzitter dankt de afgevaardigden van de werkende leden voor hun medewerking 

tijdens deze Algemene Vergadering. Hij wenst iedereen een veilig en sportief 2023 toe.  
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